
Kommunestyremøte i Meland kommune    .12. 2016 

 

    Interpellasjon ! 

Bygdelista Folkeviljen (BF) stilte for første gang til valg ved kommunevalget 14.09.2015. En 

av hovedsakene var kampen mot innføring av bompenger i Meland kommune. En av 

lovnadene fra BF var å sette denne saken på dagsorden etter valget og det er det som nå 

gjennomføres ved å ta saken til behandling i det lovlig valgte organet Meland 

kommunestyre. 

Bompenger er fremdeles ikke innført i vår kommune, men prosessen er igangsatt uten at 

innbyggerne i kommunen har fått uttale seg om denne for mange viktige sak. En 

meningsmåling foretatt i forkant av valget og gjengitt i lokalpressen viste en stor overvekt av 

motstand i alle partier. Det var stort engasjement i saken og slett ikke bare i BF.  

I etterkant av valget har den store media interessen avtatt noe, men folket er ikke mindre 

engasjert av den grunn. Det er all mulig grunn til å legge til grunn at motstanden er like stor 

som for bare få mnd. siden.  

BF ber derfor om at saken settes på dagsorden så snart som mulig til debatt i Meland 

kommunestyre med de retningslinjene som en interpellasjon har og skal ha. 

Spørsmål til ordføreren : 

Vil ordføreren ta initiativ for at denne saken legges ut til en folkeavstemming før det 

innføres bompenger i Meland kommune ? 

Forslag til vedtak fra BF : 

Meland kommunestyre vedtar at saken om innføring av bompenger i Meland kommune 

legges ut til en folkeavstemming før det innføres noen form for bompenger eller 

avgiftsinnføring av bruk av alle typer motorkjøretøy ? 

 

 

Morten Klementsen ( Sign.). 

 

Kommunestyrerepresentant Bygdelista Folkeviljen (BF). 


